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Vragen van de leden Voortman en Van Tongeren (beiden GroenLinks) aan de 
Staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het 
bericht: «Woningstichting FCB «not amused» over opstelling Knops» 
(ingezonden 18 april 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Woningstichting FCB «not amused» over opstelling 
Knops»?1 

Vraag 2
Is het waar dat u de woningbouwstichting Fonds Collectieve Belangen (FCB) 
heeft laten weten dat u niet voornemens bent om garanties te verstrekken die 
de sociale woningbouw kunnen faciliteren? Zo ja, waarom? 

Vraag 3
Wat is de rol van woningbouwcorporaties uit Europees-Nederland bij de 
volkshuisvesting op Bonaire, Sint-Eustatius en Saba? 

Vraag 4
Hoe groot is het woningtekort op Bonaire, Sint-Eustatius en Saba op dit 
moment? Kunt u dit uitsplitsen naar de sociale woningbouw, particuliere huur 
en koop? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de woningnood in Caribisch Nederland zo spoedig 
mogelijk moet worden aangepakt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Welke instrumenten en welke middelen hebben de openbare lichamen om 
het woningtekort aan te pakken? Zijn deze instrumenten en middelen 
voldoende om de grote woningproblemen het hoofd te bieden? Zo nee, 
waarom niet en welke maatregelen bent u voornemens te treffen? 

1 https://www.bonaire.nu/2018/04/13/woningstichting-fcb-not-amused-over-opstelling-knops
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Vraag 7
Hoe verhoudt de problematiek van de sociale woningbouw zich tot de 
armoede in Caribisch Nederland? Bent u het eens dat opeenhoping van 
sociaaleconomische problemen voorkomen moet worden? Zo nee, waarom 
niet?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen 2


